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Folketingets Klima-, Energi- og Bygningsudvalg
Christiansborg 
1240 København K

Klima-, Energi- og Bygningsudvalg har i brev af 28. oktober 2011 stillet mig følgende 
spørgsmål 22 alm. del, som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål 22:

"Ministeren anmodes om at kommentere henvendelsen af 24. oktober 2011 fra
Danmarks Vindmølleforening, jf. KEB alm. del – bilag 31."

Svar:
Materialet fra Danmarks Vindmølleforening indeholder en lang række forslag til den 
fremtidige udbygning med vindkraft. 

Jeg har afholdt møde med Danmarks Vindmølleforening og Vindmølleindustrien den 
31. oktober 2011 med udgangspunktet i samme forslag til den fremtidige udbygning 
med vindkraft. 

Enkeltelementer i forbindelse med den fremtidige vindkraftudbygning må afvente 
drøftelserne i forbindelse med energiforhandlingerne, således at udbygningen til 
lands og til vands kan ske under hensyntagen til natur, miljø og økonomi.

For så vidt angår de 4 ordninger (værditabsordningen, køberetsordningen, grøn ord-
ning og garantiordningen) er disse blevet evalueret i 2011. Høringssvar fra bl.a. 
Danmarks Vindmølleforeningen har været inddraget i dette arbejde. Evalueringen af 
værditabsordningen, der var udtaget til lovovervågning, er fremsendt til Folketinget 
den 28. juni 2011, mens evalueringen af de øvrige ordninger er oversendt den 14. 
november 2011. 

Med venlig hilsen

Martin Lidegaard
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